

JASPER INVESTMENTS LIMITED
(the “Company”)
(Company Registration No. 198700983H)

NEW HAINAN INTERNATIONAL AIRPORT PROJECT
新海南国际机场项目

JASPER INVESTMENTS LIMITED
碧玉投资有限公司

INVITED TO PARTICIPATE
IN THE CONDUCT OF FEASIBILITY STUDIES AND SITE SURVEY IN
CONNECTION WITH RECLAMATION WORKS TO BE UNDERTAKEN OFF
SANYA IN RELATION TO THE ABOVE-MENTIONED PROJECT

邀请参与

关于上述项目于三亚填海工作的可行性研究和现场勘查

Further to the Company’s announcement released under the General Announcement category and titled “*Proposed New Assignments as Project Manager for Infrastructural Projects*” (published on 5th September 2016 at 05:15:27 – Announcement Ref SG160905OTHR9ORU)(the “**5 September 2016 Announcement**”), the Board of Directors of the Company (the “**Board**”) wishes to update Shareholders as follows:

继本公司根据公司于2016年9月5日5点15分在新交所一般公告类别刊登的公告，公告标题为“建议担任基建工程的项目经理”（公告编号 SG1609050THR9ORU），本公司董事会（“董事会”）欣然通知股东如下：

- the Company has received a formal invitation from Guangdong Zhuhai LuYuan Construction Engineering Co (广东珠海市路源建筑工程有限公司) (“**LuYuan**”) to participate in the conduct of feasibility studies and site survey (in preparation for reclamation works off Sanya) as part of the preliminary works relating to the new Hainan International Airport project in the Sanya region, Hainan Island.
本公司已收到广东珠海市路源建筑工程有限公司（以下简称“路源”）的正式邀请，参加可行性研究和现场勘查（为三亚填海工程作准备）作为海南岛三亚地区新海南国际机场项目初步工程的一部分。
- Barring any unforeseen circumstances, the Management has informed the Board that it is confident of securing assignments (in particular, project management assignments relating to marine transportation of aggregates) to be awarded by LuYuan in connection with the above-mentioned project, in addition to other projects in the Pearl River Delta region.
除非发生任何不可预见的情况，管理层已通知董事会有信心获得由路源授予与上述项目有关的任务（特别是与物料海运相关的项目管理任务），以及其他在珠江三角洲地区的项目。

The Management has also informed the Board that in preparation for further assignments relating to the above-mentioned Hainan International Airport project as well as other Pearl River Delta region projects, the Company has been and continues to be in discussions with a few unrelated third parties with the relevant expertise and track record to collaborate and co-operate on such assignments.

管理层亦已通知董事会，为获得更多与上述海南国际机场项目及珠江三角洲地区的其他项目的任务，本公司会一直并继续与有相关专业知识和业绩记录的第三方探讨就这些任务进行合作的可能性。

The Board will provide updates to Shareholders by way of further announcements as and when there are any further and material developments or as the Board deems appropriate. Shareholders and potential investors should note that while the Company continues to actively source for more assignments and contracts, there can be no assurance that any such efforts (including the on-going discussions with LuYuan) will translate into definitive assignments and contracts.

董事会将在有重大发展或适当时通过公告进一步向股东提供最新资料。股东和潜在投资者应注意，虽然公司正在积极寻找更多的任务与合同，但不能保证任何此类努力（包括与路源正在进行的协商）将转化为确定的任务与合同。

BY ORDER OF THE BOARD

按照董事会的指示

Ow Earng Hong
Executive Chairman
11 December 2016

胡恩宏
执行主席
2016年12月11日